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Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół 4/2024 

 

4 Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy w dniu 23 września 2024 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Gminy 

Obrady rozpoczęto 23 września 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz.  tego samego dnia o godz. 

15.30 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska 

2. Anna Dąbrowska 

3. Bernard Dorsz 

4. Jagoda Dudka 

5. Justyna Grobelna 

6. Krzysztof Jakuszek 

7. Mirosława Konieczna 

8. Tomasz Koralewski 

9. Jarosław Łapawa 

10. Rafał Nowak 

11. Szymon Pawlak 

12. Marcin Porzucek 

13. Justyna Sarbinowska 

14. Maria Wesołek 

15. Daria Wojciechowska 

 

Radna Anna Dąbrowska – nieobecna  

 

Wójt – Dariusz Naskręt 

Sekretarz – Bartosz Kobus 

Skarbnik – Bogumiła Sosnowska 

Kierownik CUW – Edyta Biernacka  

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 32/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 33/2024 sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Piaski na lata 2024-2028 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 34/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę 

Piaski od Powiatu Gostyńskiego zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych w 

sezonie zimowym 2024/2025, położonych w granicach administracyjnych gminy 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 35/2024 w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez 

wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na terenie Gminy Piaski 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 36/2024  w sprawie zmiany uchwały Nr LII/413/2024 z dnia 

25 kwietnia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaski na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru 

zabytków nie stanowiących własności Gminy Piaski. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 37/2024 w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na 

terenie strefy aktywizacji gospodarczej w Grabonogu 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 38/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Bodzewo do Programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 39/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Bodzewko Pierwsze 

do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 40/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Grabonóg do Programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 41/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Piaski do Programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 42/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Strzelce Małe do 

Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 43/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Szelejewo Drugie do 

Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 44/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Szelejewo Pierwsze do 

Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 45/2024 w sprawie wyrażenia woli wspólnej realizacji zadania 

inwestycyjnego pod nazwą ,,Budowa ciągu pieszo-rowerowego przy DK nr 12 na odcinku Gostyń-Piaski” 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 46/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 328 położonej w obrębie geodezyjnym Szelejewo 

Pierwsze, gm. Piaski 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 47/2024  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy i odstąpienia od przetargu 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 48/2024 w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od 

Skarbu Państwa 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 49/2024 w sprawie przyjęcia listy projektów do „Strategii 

Rozwoju Gminy Piaski na lata 2024-2030” 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 50/2024 uchylająca uchwałę w sprawie określenia wysokości i 

zasad ustalenia oraz rozliczenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy 

Piaski 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 32/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2024 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 33/2024 sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Piaski na lata 2024-2028 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 34/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez 

Gminę Piaski od Powiatu Gostyńskiego zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 

powiatowych w sezonie zimowym 2024/2025, położonych w granicach administracyjnych 

gminy 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 35/2024 w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej 

poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na terenie Gminy Piaski 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt Gminy.  
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Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 36/2024  w sprawie zmiany uchwały Nr LII/413/2024 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaski na 

wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów 

zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności Gminy Piaski. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Sekretarz Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 37/2024 w sprawie zwolnień z podatku od 

nieruchomości na terenie strefy aktywizacji gospodarczej w Grabonogu 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Sekretarz Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 38/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Bodzewo do 

Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 39/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Bodzewko Pierwsze 

do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 40/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Grabonóg do 

Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 41/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Piaski do Programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 42/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Strzelce Małe do 

Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 43/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Szelejewo Drugie do 

Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 44/2024 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Szelejewo Pierwsze 

do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

Projekty uchwał szczegółowo omówił Sekretarz Gminy.  

Uwag do projektów uchwał nie wniesiono. Projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 45/2024 w sprawie wyrażenia woli wspólnej realizacji 

zadania inwestycyjnego pod nazwą ,,Budowa ciągu pieszo-rowerowego przy DK nr 12 na odcinku 

Gostyń-Piaski” 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

15.  Zaopiniowanie projektu uchwały nr 46/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 328 położonej w obrębie 

geodezyjnym Szelejewo Pierwsze, gm. Piaski 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Kierownik GLiOS Żaneta Langner..  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 47/2024  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy i odstąpienia od przetargu 
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Projekt uchwały szczegółowo omówił Kierownik GLiOS Żaneta Langner.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 48/2024 w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości 

od Skarbu Państwa 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Kierownik GLiOS Żaneta Langner.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 49/2024 w sprawie przyjęcia listy projektów do „Strategii 

Rozwoju Gminy Piaski na lata 2024-2030” 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 50/2024 uchylająca uchwałę w sprawie określenia wysokości 

i zasad ustalenia oraz rozliczenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie 

gminy Piaski 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Kierownik CUW Edyta Biernacka.  

Sekretarz poinformował, że po sesji przygotuje  dla mieszkańców informację w/w sprawie.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

20.Wolne głosy. 

Sekretarz Gminy poruszył temat dotyczący pomocy dla powodzian. Poinformował, że w ramach 

Zielonych Szkół  Święta Góra może przyjąć 25 dzieci. Koszty noclegu oraz obsługi kuchni biorą na 

siebie. Proszę o dostarczenie produktów żywnościowych. Dodał, że siostry z Podrzecza również mogą 

przyjąć 19 d0 20 dzieci. Nie potrzebują produktów żywnościowych tylko pomoc w opłacie rachunków za 

gaz. Jest to koszt ok. 20 z na dzień za dziecko.  

Radni uznali, że zrobią zbiórkę pieniężną i kwota zostanie podzielona dla sióstr w Podrzeczu  i na świętą 

Górę. 

Następnie Sekretarz poinformował, że wpłynęło pismo o pomoc finansową dla gmin dotkniętych 

powodzią. Zapytał Radnych czy wyrażą zgodę na dofinansowanie  jednej z gmin w kwocie 20 tys zł na 

odbudowę dróg.  

Wszyscy Radni byli za podjęciem uchwały. Uchwała zostanie przygotowane na sesje Rady Gminy, która 

odbędzie się dnia 26.09.2024r.  

Sekretarz poinformował, że 3.10.2024r. o godz. 15.00 w Centrum Kultury i Biblioteka odbędzie się 

spotkanie w Wojewodą. GDDKiA oraz firmą KOBYLARNIA celem omówienia budowy obwodnicy drogi 

krajowej nr 12. 

Radny Rafał Nowak poruszył temat wynajmu ziemi Sołeckiej.  

Kierownik referatu GLiOS poinformowała, że zostały przedłużone umowy trzem sołtysom: Michałowo, 

Strzelce Małe oraz Podrzecze.  

Radny Rafał Nowak powiedział, że sprawa sołectwa Michałowo musi zostać wyjaśniona, jedna pozostałe 

dwie powinny być odebrane. Dodał, że była mowa aby wszystkie ziemie sołeckie zostały odebrane 

sołtysom i wydzierżawione w przetargu.  

Wójt odpowiedział, że sołtys Podrzecza dostał ziemie w dzierżawę na 3 lata a sołtys z Strzelec Małych na 

okres kadencji. Z tego względu iż ziemia jest uprawiana przez sołtysa.  

Następnie poruszono temat inkaso sołtysów. Propozycja jest taka aby temat rozważyć w październiku 

przed przystąpieniem do sporządzenia projektu budżetu. Radni podnosili kwestię aby zrezygnować z 
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inkaso, Sołtysom zapłacić tylko za roznoszenie nakazów płatniczych a mieszkańcom za podatek 

płacić będą na konto.  

Radny Rafał Nowak poruszył temat mostu na ul. Dworcowej. Powiedział, że wody polskie przychylają się 

do decyzji i nie należy zwlekać z egzekwowaniem wykonania prac od powiatu.  

Następnie poruszył temat przystanku przy szkole w Grabonogu. Zaproponował aby na chodniku zrobić 

zatoczkę  dla autobusu aby usprawnić przejazd. 

Wójt poinformował, że jutro odbędzie się spotkanie z Panem Szymonem Jakubowskim i sprawę 

przedstawi. 

Radny Rafał Nowak poruszył temat koszenia rowów przy skrzyżowaniach dróg gminnych z 

powiatowymi. Poprosił aby powiat kosił częściej. 

Radna Grażyna Andrzejewska zwróciła uwagę na zły stan przystanków autobusowych w miejscowościach 

Lipie i Strzelce Wielkie.  

Radna Mirosława Konieczna poinformowała, że w Michałowie koło świetlicy wiejskiej świerk wchodzi w 

linie energetyczne. 

Radna Maria Wesołek poprosiła o przemalowanie pasów przy posesji nr 18. 

Wójt odpowiedział, że zgłosi to do powiatu. 

Radny Jarosław Łapawa poinformował, że w Strzelcach Wielkich przy posesji 26 zapadł się chodnik.  

Radna Mirosława Konieczna poinformowała, że zgłaszała radnemu powiatu dziury w chodniku w 

miejscowości Michałowo, nie są zrobione. 

Wójt odpowiedział, że przypomni na jutrzejszym spotkaniu, dodał że wszystkie zgłaszane sprawy 

przekazywane są do powiatu a Radni powiatowi z naszego terenu dostają informację email.  

Sekretarz omówił sprawę kontenerów z odzieżą. Poinformował, że na terenie gminy Piaski jest ich 11. 

Dodał, że prawdopodobnie od stycznia nie będzie już można postawiać kontenerów z odzieżą. Odzież 

będzie odbierana od mieszkańców w workach jako dodatkowy rodzaj odpadów – tekstylia. 

Radni uznali aby w tym momencie zrezygnować z kontenerów odzieżowych i zostawić tylko jeden w 

całej gminie aby od stycznia nie było problemów.  

Następnie przedyskutowano sprawy Domu Seniora Bronek w Szelejewie Drugim.  

Radna Justyna Sarbinowska zapytała o światłowody. 

Wójt odpowiedział, że sprawa jest poza Urzędem. 

Następnie Radni ustalili drugi termin komisji wyjazdowej na 08.10.2024r. godz. 12.00 

Omówiono również sprawy linii energetycznej przy placu zabaw w Grabonogu, dzierżawę gruntu w 

Bodzewie, zgłaszanie nowych punktów oświetleniowych, dodatkowych zgłoszeń do planu ogólnego 

gminy oraz wymalowania linii na parkingu koło ZUK oraz kościoła.  

 

 

 

Przewodniczący posiedzenia  

                       Justyna Grobelna 

 

 

 

Protokółowała: Joanna Polaszyk 


